Y.E.S.S. 康延服務中心

美國升學須知講座

你有否對子女準備升中而煩惱你有否為子女選擇學系而憂慮

若你的子女正準備升讀**Grade 5 to Grade 10**, 這個講座會令你對美國教育制度加深認識

主講何美蓮Pauline Ho (廣東話) July 20th (Sat) 2:30pm - 4:00pm China Garden 金漢酒家

118 S. Semoran Blvd, Winter Park, FL 32792 (the corner of Semoran Blvd and University Blvd)

討論內容包括:

FCAT的重要性

選擇學系(AP, IB, other Magnet Schools) 的秘訣

Bright Future Scholarship

預訂座位,請電646-389-2742,費用全免

www.YESSFL.org

YESS Mission: 1) To provide academic enrichment and life skills to under-privileged youth, and 2) To provide counseling services and programs to enhance the quality of life style and the general well-being of seniors.

Y.E.S.S. 康延服務中心 ^{美國升學須知講座}

你有否對子女準備升中而煩惱你有否為子女選擇學系而憂慮

若你的子女正準備升讀**Grade 5 to Grade 10**, 這個講座會令你對美國教育制度加深認識

主講何美蓮Pauline Ho (廣東話) July 20th (Sat) 2:30pm - 4:00pm China Garden 金漢酒家

118 S. Semoran Blvd, Winter Park, FL 32792 (the corner of Semoran Blvd and University Blvd)

討論內容包括:

FCAT的重要性

選擇學系(AP, IB, other Magnet Schools) 的秘訣 Bright Future Scholarship

預訂座位,請電646-389-2742,費用全免

www.YESSFL.org

YESS Mission: 1) To provide academic enrichment and life skills to under-privileged youth, and 2) To provide counseling services and programs to enhance the quality of life style and the general well-being of seniors.

Y.E.S.S. 康延服務中心

美國升學須知講座

你有否對子女準備升中而煩惱你有否為子女選擇學系而憂慮

若你的子女正準備升讀**Grade 5 to Grade 10**, 這個講座 會令你對美國教育制度加深認識

主講何美蓮Pauline Ho (廣東話) July 20th (Sat) 2:30pm - 4:00pm China Garden 金漢酒家

118 S. Semoran Blvd, Winter Park, FL 32792 (the corner of Semoran Blvd and University Blvd)

討論內容包括:

FCAT的重要性

選擇學系(AP, IB, other Magnet Schools) 的秘訣

Bright Future Scholarship

預訂座位,請電646-389-2742,費用全免

www.YESSFL.org

YESS Mission: 1) To provide academic enrichment and life skills to under-privileged youth, and 2) To provide counseling services and programs to enhance the quality of life style and the general well-being of seniors.

Y.E.S.S. 康延服務中心

美國升學須知講座

你有否對子女準備升中而煩惱 你有否為子女選擇學系而憂慮 若你的子女正準備升讀**Grade 5 to Grade 10**, 這個講座 會令你對美國教育制度加深認識

> 主講何美蓮Pauline Ho (廣東話) July 20th (Sat) 2:30pm - 4:00pm China Garden 金漢酒家

118 S. Semoran Blvd, Winter Park, FL 32792 (the corner of Semoran Blvd and University Blvd)

討論內容包括:

FCAT的重要性

選擇學系(AP, IB, other Magnet Schools) 的秘訣 Bright Future Scholarship

預訂座位,請電646-389-2742,費用全免

www.YESSFL.org

YESS Mission: 1) To provide academic enrichment and life skills to under-privileged youth, and 2) To provide counseling services and programs to enhance the quality of life style and the general well-being of seniors.